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z posiedzenia Rady Seniorów Miasta i Gminy Kórnik

z dnia 4 grudnia 2023 roku

Posiedzenie odbyło się w Sali posiedzeń ratusza bnińskiego. Uczestniczyło w nim 8 

członków Rady Seniorów, posiedzenie więc było prawomocne.

Obecni:

1. Marek Kaczmarek- przewodniczący

2. Krystyna Antkowiak

3. Barbara Fluder

4. Irena Kaczmarek

5. Stanisław Kasprzyk

6. Antoni Odzimek

7. Tadeusz Warkocki

8. Anna Wojtaszek

Nieobecni: Aleksandra Grzelak

W posiedzeniu uczestniczyła także Joanna Grzegorowska - koordynator ds. RS

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie obecności.

2. Odczytanie protokołu ze spotkania Rady Seniorów MiG Kórnik z dnia 6 

listopada br.; głosowanie.

3. Sprawozdanie z dyżurów senioralnych (A. Grzelak);

4. Zgłaszanie propozycji imprez, wycieczek, ogniska, zabaw itp. na 2024 rok.

5. Sprawy bieżące:

- zapoznanie się i podjęcie uchwał w sprawie pism radnej Anny Wojtaszek, 

które wpłynęły do Rady Seniorów:

1. w sprawie ograniczenia prędkości na ulicy Sportowej w Dachowie i braku 

oświetlenia na wspomnianej ulicy;

2. w sprawie zamontowania stojaka na rowery i przebieralni odzieży na 

kórnickim targowisku oraz określenia statusu parkingu przy tym targowisku;
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3. w sprawie ograniczenia prędkości na ulicy 20 Października, ze względu na 

bezpieczeństwo pieszych i innych użytkowników na tej ulicy;

4. w sprawie bezpiecznego poruszania się pojazdów na ulicy Staszica i 

Krasickiego.

6. Wolne głosy.

7. Zakończenie posiedzenia.

1. Przewodniczący Marek Kaczmarek dokonał otwarcia posiedzenia i sprawdzenia 

obecności. Podziękował radnej Irenie Kaczmarek za prowadzenie zebrania podczas 

jego nieobecności. Stwierdził, że obecnych jest ośmioro członków Rady Seniorów, 

więc można rozpocząć obrady i podejmować uchwały.

2. Nie było uwag do odczytanego protokołu i został on przyjęty jednogłośnie.

3. Podczas dyżuru sprawowanego przez A. Grzelak nie zgłosił się żaden interesant.

4. Dyskutowano nad możliwością zorganizowania w nadchodzącym roku imprezy na 

powitanie lata i na jego pożegnanie. Przewodniczący zaproponował, żeby w ramach 

Uniwersytetu Trzeciego Wieku przeprowadzić szkolenie z zakresu poruszania się 

rowerami, wyposażenia jednośladów i zasad bezpieczeństwa. T. Warkocki dodał, że 

uczestniczył w spotkaniu dotyczącym bezpieczeństwa seniorów, niestety frekwencja 

była niewielka.

5. Przewodniczący zapoznał zebranych z treścią pism, jakie wystosowała do Rady 

Seniorów radna Anna Wojtaszek: dotyczyły one ograniczenia prędkości na ulicy 

Sportowej w Dachowie, montażu stojaków na rowery i przebieralni na kórnickim 

targowisku, statusu tamtejszego parkingu, ograniczenia prędkości na ulicy 20 

Października, bezpieczeństwa na ulicach Krasickiego i Staszica w Kórniku. 

Jednogłośnie podjęto uchwałę w sprawie skierowania pism do burmistrza.

W związku z bezpieczeństwem na ulicy 20 Października radna K. Antkowiak 

zapytała, czy strażacy jadący tą ulicą prywatnymi samochodami, mogą przekraczać 

dozwoloną prędkość. M. Kaczmarek odpowiedział, że tylko pojazdy uprzywilejowane 

jadące na akcję, mogą przekraczać prędkość. Ustosunkował się też do sprawy 
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bezpieczeństwa na ulicach osiedlowych, informując, że jest tam strefa ograniczenia 

prędkości, do której nie stosują się kierowcy.

6. T. Warkocki zaproponował spotkania seniorów z młodszym pokoleniem, starsi 

mogliby opowiedzieć o czasach swojej młodości, o zwyczajach, zabawach, 

spędzaniu wolnego czasu. Można byłoby zorganizować turniej gier dawnych, 

zasugerowała K. Antkowiak. Korzystając z wiedzy i doświadczenia starszych 

mieszkańców Kórnika, zdaniem M. Kaczmarka, można byłoby zorganizować 

spotkanie z panem Adamem Grzegorowskim.

Pani K. Antkowiak podała informację, że pan z Rady Sołeckiej w Czołowie chciałby 

stworzyć w swojej miejscowości namiastkę stowarzyszenia dla seniorów.

Przewodniczący podziękował grupie uczestników w powiatowych Andrzejkach 

Senioralnych w Konarzewie. Przeprosił też za odwołany wyjazd do Środy Wlpk. 

Wyraził ubolewanie, że nikt z kórnickiej Rady Seniorów nie został zaproszony na 

Śremskie Dni Seniora.

S. Kasprzyk zapytał o pojemniki na zużyte baterie.

Pan Odzimek zaproponował spotkanie Rady Seniorów Kórnika i Kościerzyny.

Został odwołany grudniowy dyżur S. Kasprzyka.

Ustalono kolejne dyżury senioralne:

18 styczeń - Anna Wojtaszek

15 luty - Antoni Odzimek

21 marzec - Tadeusz Warkocki

7. Przewodniczący poinformował, że styczniowe posiedzenie Rady Seniorów 

odbędzie się 10 stycznia o godzinie 10:00 i zakończył posiedzenie.

Protokołowała Barbara Fluder
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